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= 5.1.2e IEEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 2/25/2021 9:04:17 AM

Subject: FW: 20210125 Terugkoppeling overleg registreren vaccinatie werknemersnav BO

Received: Thur 2/25/2021 9:04:17 AM

JEEMeminvws.nl>
Verzonden: maandag 1 februari 2021 17:29

5 @minszw.nl>

CC: <ERFER@ minvws.nl>; ; FB @minszaw .ni>; [EERJEES @minszw.ni>; BEER,
SE BERFEEN @ minszw.nl>; @minvws.nl>

Onderwerp: RE: 20210125 Terugkoppeling overleg registreren vaccinatie werknemers nav BO

Van: 5.1.2e

Dag

Ik begreep van EEE} en uit het verslag, dat jullie inderdaad hebben gesproken over het koppelen van bedrijfsartsen op het

centrale register om de gegevensuitwisseling te vergemakkelijken. Partijen gaven namelijk aan dat het lastig is om als

bedrijfsarts te weten te komen of werknemers gevaccineerd zijn als zij door een andere zorgverlener zijn gevaccineerd (zoals de

GGD). Dit is zeker een aandachtspunt, en het is belangrijk om te kijken naar een praktische oplossing zodat bedrijfsartsen
beschikken over de juiste informatie. Helaas is het koppelen van verschillende zorgverleners aan het centrale register niet

mogelijk.

Het centrale register en de gegevensverwerking door het RIVM heeft haar grondslag in de Wet publieke gezondheid, waarbij de

minister van VWS, via het RIVM, de taak heeft om te zorgen voor de regie op en de coérdinatie van de uitvoering van het

vaccinatieprogramma voor de bestrijding van COVID-19. Ten behoeve van het vaccinatieprogramma heeft het RIVM oa. concreet

de taak om de distributie van vaccins te coérdineren, personen oproepen om gevaccineerd te worden, de centrale registratie van

vaccinatiegegevens en de bewaking van de kwaliteit van het vaccinatieprogramma. Ten behoeve van het coérdineren, monitoren

en het bewaken van de veiligheid is het centrale register gecreéerd. Gevaccineerden hebben expliciet toestemming gegeven voor

het delen van hun gegevens met het RIVM voor bovenstaande specifieke doeleinden. Deze gegevensdeling gebeurt dus niet

automatisch en is ook niet compleet omdat niet iedereen toestemming geeft. Het is dan ook niet mogelijk om het centrale

register te gebruiken voor het informeren van bedrijfsartsen over de vaccinatiestatus van werknemers, dit is namelijk een

wezenlijk ander doel dan het doel van het centrale register. Uitgangspunt is dat de gevaccineerde controle heeft over wie voor

welk doel inzicht heeft in zijn/haar gegevens. Het staat de bedrijfsarts vrij om aan de werknemers te vragen of zij gevaccineerd
zijn.

Fijn dat er een A4 komt over de verantwoordelijkheid van de werkgever, wat mag wel/niet waarbij wordt duidelijk gemaakt wat

hun verantwoordelijkheid is inzake preventie en hoe ze die samen met bedrijfsarts kunnen invullen en hier praktisch uitwerking
aan kunnen geven), dit lijkt mij een goed overzicht voor het BO en ook voor QenAs ed.

Groet,

van:IGEEE0 mins w n>
Verzonden: donderdag 28 januari 2021 11:03

; minszw.nl>;

" minszw.nl>; @minvws.nl>

Onderwerp: RE: 20210125 Terugkoppeling overleg registreren vaccinatie werknemers nav BO

Hoi,

Ik had nog 1 aanvulling op het verslag: we hebben volgens mij nog een actie afgesproken, nl om te kijken hoe de bedrijfsarts op
het centrale registratiesysteem aangesloten kan zijn. Want daar zat ook nog een probleem.

En tot slot willen jullie een A4 maken over de verantwoordelijkheid van de werkgever (wat mag wel/niet +

duidelijk maken wat hun verantwoordelijkheid inz preventie betekent en hoe ze die samen met bedrijfsarts kunnen invullen) dat

we ook met het BO (volgende week donderdag) kunnen delen?

Dank

Verzonden: woensdag 27 januari 2021 14:15
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<I @minszw.nl>

@minszw.nl>;@minvws.nl>;IEE

Onderwerp: RE: 20210125 Terugkoppeling overleg registreren vaccinatie werknemers nav BO

Dank voorje reactie. Ik heb inmiddels het verslag verspreid naar de deelnemers van het overleg.

Tav de BRBA heb ik het signaal neergelegd bij de collega’s die met deze applicatie bezig zijn. Ik heb aangegeven dat er sowieso

wordt gewerkt aan communicatie richting werkgevers/Arboartsen over verplichtingen tav registratie en dat medische gegevens

niet bij de werkgever bekend mogen zijn maar dat het mij in aanvulling hierop zinvol leek om ook specifiek de gebruikers van

BRBA hier ook op te wijzen.

Ik heb inmiddels ook contact met onze jurist, fijn als we hier op korte termijn over in gesprek kunnen gaan.

We houden contact.

Groet,

Van:BEBeminszw.nl>

Verzonden: woensdag 27 januari 2021 09:42

Aan:

cc: !

Onderwerp: RE: 20210125 Ter

minszw.nl>

Dank BLN vanuit ons geen aanvullingen.

Lijkt mij goed als ook richting de gebruikers van de webapplicatie BRBA actie wordt ondernomen om hen op AVG te wijzen en

dat zij geen gegevens met de werkgever mogen delen. Hoe zien jullie dat?

Zoals besproken leg ik contact met onze juristen en proberen we op korte termijn overleg met hen over 1° actiepunt te plannen.

Tweede punt pakken wij op.

Gr

dubbel
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